
Rondvraag 30-01-2020 schriftelijk punt no. 4:

4) Bedankt voor de toegezonden stukken inzake 5G.
De gemeente heeft inderdaad weinig in de melk te brokkelen. De gemeente moet van de 
overheid de medewerking verlenen aan de uitrol van 5G en al het straatmeubilair (met name 
straatlantaarns) ter beschikking stellen aan de telecom. 

Antennemasten tot 5 meter boven het dak waren al vergunningsvrij. Antennes komen vaak 
op daken van appartementencomplexen. Bij het plaatsen van antennes op daken worden de 
bewoners van het complex niet voldoende geïnformeerd. 

De telecom komt met het misleidende verhaal dat de 5G veldsterkte ver beneden de 
geldende Europese limieten liggen. Die limieten zijn vastgesteld door de commissie ICNIRP 
door een hoeveelheid water te bestralen waarbij de temperatuur in 6 minuten niet meer dan 
1 graad Celsius mocht stijgen. De mens is echter geen zak water, maar een elektro-biologisch 
gevoelig wezen. Bovendien worden mensen niet 6 minuten, maar continue bestraald.
De meetspecialisten van de beroepsvereniging Vemes (Vereniging meetspecialisten 
elektromagnetische straling), komen dagelijks bij personen die ernstig lijden door straling ver 
beneden die Europese limieten. Zij zijn het bewijs dat de ICNIRP-richtlijnen niet deugen. 
Vemes hanteert de SBM-2015 richtlijnen die vanuit de praktijk zijn opgesteld en niet door 
wat geknoei met water.

 
Het belangrijkste bezwaar tegen 5G is dat het niet bewezen is, dat het volkomen veilig is voor 
de volksgezondheid. Honderden wetenschappers waarschuwen niet door te gaan met de 
uitrol van 5G. Door dat toch te doen slaan wij hetzelfde pad in als dat toentertijd met o.a. 
tabak, asbest, lood in benzine, DDT en vele andere schadelijk stoffen. De gemeente Diemen 
hoort dat te beseffen en bij de VNG en overheid te protesteren, zoals vele gemeentes al 
hebben gedaan.

De Onafhankelijk Partij Diemen heeft volgende vragen:

a. Wie gaat de energiekosten betalen voor de 5G antennes die gevoed worden door 
het straatmeubilair van de gemeente?

b. Bij wie kunnende bewoners, die klachten hebben door de elektromagnetische 
straling na aanleg van G5 de kosten van te nemen maatregelen verhalen?

c. Wat gaat Diemen doen om het uitrollen van 5G zonder schade aan de 
volksgezondheid mogelijk te maken? 

d. Wordt er een stralings(plan)kaart voor de Diemense bewoners inzichtelijk 
gemaakt?

http://www.5gappeal.eu/

